
 

1 
 

 
 

 
 

RKVV Wilhelmina Jaarverslag 
 

Seizoen 2018-2019 
 
 
 
 

Vol trots ben ik Wilhelminiaan! 
 
 
 

 
 
 
 

  



 

2 
 

 
 

 
Inhoudsopgave 

 

1.      Van het Bestuur       3 
2.      Van de Technische Commissie     6 
3.      Van de Communicatiecommissie    7 
4.      Van Facilitair       8 
5.      Van Horeca        9 
6.      Van Commercie      10  
7.      Van de Kledingcommissie    11 
8.      Van hr       12 
9.      Van Algemene zaken/wedstrijdsecretariaat  14 
10. Van de Scheidsrechterscommissie   15 
11. Van de Ledenadministratie    17 

 

 

 
  



 

3 
 

 

1. Van het Bestuur  
 
Tijdens het seizoen 2017-2018 werd duidelijk dat het bestuur, bestaande uit Pierre Koolen, 
Theo van Kaathoven en Nanette Hagens, wilde terugtreden. Zij hadden geen 
aanvulling/vervanging kunnen vinden en vonden het tijd worden voor een nieuwe wind. 
Een commissie werd geformeerd die Wilhelminianen ging benaderen om in het bestuur te 
stappen. Zij bedachten het plan om vanuit meerdere disciplines bestuursleden tot het 
bestuur toe te laten treden. Uit de commissies moest een afgevaardigde komen in het 
bestuur, en een aantal nieuwe bestuursfuncties, zoals commercie, horeca en hr moesten 
gecreëerd worden. Rob Broers werd benaderd als voorzitter, Ingrid Helmink uit de 
Communicatiecommissie als secretaris, Raf Tripaldelli als bestuurslid Voetbaltechnische 
zaken uit de TC, Daniel van der Geld als bestuurslid Algemene zaken, Pascal Sluyter als 
bestuurslid Facilitair, Jill Klemans als bestuurslid Hr en Wouter van der Donk als 
bestuurslid Commercie. Aangevuld met Ton van Litsenburg als bestuurslid Horeca. Deze 
qua bestuurstaken onervaren groep Wilhelminianen is de uitdaging aangegaan om RKVV 
Wilhelmina te gaan leiden. 
 
De eerste drie maanden dat het nieuwe bestuur gevormd was, heeft het bestuur gebruikt 
om de onderlinge taken goed te verdelen. Daarbij lag de focus op de begroting. In de 
buitengewone ALV op 21 januari 2019 is deze begroting gepresenteerd. 
 
Herenselectie 
Helaas redde Senioren 1 het niet om in de 4e klasse kampioen te worden. In de eerste 
ronde van de nacompetitie werd het team uitgeschakeld, waardoor het team ook dit 
seizoen in de 4e klasse uitkomt. Met uiteraard als doel terug te keren in de 3e klasse. Meer 
daarover in het bericht van de Technische Commissie. 
 
121-jarig bestaan 
Op 15 september heeft RKVV Wilhelmina op een ludieke wijze het 121-jarig bestaan 
gevierd, de organisatie in handen van Ad van der Geld was uitstekend. Hoogtepunten 
waren de vlogs over de geschiedenis van de club, het nieuwe en meeslepende clublied en 
de huldiging van zeventien leden die 50/60 jaar lid zijn. We mogen trots zijn dat wij sinds 
1897 bestaan en dat we zeer trouwe leden hebben. 
 
Een nieuwe kunstgrasveld erbij 
Een lang lobbytraject leidde in seizoen 2017-2018 tot goed nieuws. Samen met nog vijf 
andere voetbalverenigingen uit Den Bosch krijgt RKVV Wilhelmina een nieuw kunstgrasveld 
van de gemeente ’s-Hertogenbosch. Het hoofdveld van Wilhelmina is eind seizoen 2018-
2019 vervangen door een kunstgrasveld met verlichting. Na de nodige kinderziektes is het 
veld nu geheel inzetbaar. Er zijn nieuwe dug-outs geplaatst, in plaats van zwarte massieve 
korrels is gebruikgemaakt van holle groene korrels en het veld is voorzien van 
ledverlichting. Dit heeft ertoe geleid dat er meer teams op kunstgras kunnen trainen. 
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Nieuw vrijwilligersbeleid 
Inzet van vrijwilligers is een belangrijke pijler onder iedere club en ook onder die van ons. 
Samen vormen we de vereniging. Voor het nieuwe bestuur is het vrijwilligersbeleid een van 
de speerpunten. Veel vrijwilligerstaken komen op de schouders neer van dezelfde 
vrijwilligers. We zouden de taken graag verdelen over een grotere groep vrijwilligers. 
Daarbij lopen de personeelskosten binnen de vereniging elk seizoen hoger op. Om geen 
contributieverhoging te moeten doorvoeren is een nieuw systeem bedacht. Dit 
vrijwilligersbeleid is tijdens de buitengewone ALV op 20 mei door de ALV aangenomen. Elk 
actief lid van Wilhelmina, dat zestien jaar of ouder is, moet per seizoen 5 
vrijwilligerspunten halen. Als je deze punten niet behaalt, dan krijg je een naheffing van 
25 euro op je contributie. Om de punten te behalen, worden vrijwilligerstaken uitgezet 
waarop je je kunt inschrijven. Seizoen 2019-2020 wordt een pilotjaar om te zien of het 
beleid aangepast moet worden of zo voortgezet kan worden. Ook hier lopen we tegen de 
nodige kinderziektes aan, maar de eerste vrijwilligerspunten zijn inmiddels behaald. 
 
Er zijn ons weer Wilhelminianen ontvallen 
In december ontvingen wij het droevige nieuws dat Ronnie Wagenaar plotseling op 54-
jarige leeftijd is overleden. Ronnie was actief als trainer van Wilhelmina 10, waar zijn 
zoons Melvin en Rowin in spelen 
Naast het overlijdensbericht van Ronnie Wagenaar, kregen we in mei te horen dat Marc 
Dentener, tot een aantal jaar geleden jeugdtrainer bij RKVV Wilhelmina ons is ontvallen.  
In juni kregen we wederom droevig nieuws te verwerken. Rob Haamans, voorzitter van de 
Normen- en Waardencommissie, is op 55-jarige leeftijd overleden. Zijn vrouw Sabine was 
lid van de kledingcommissie en zijn zoon Niels speelt vanaf seizoen 2019-2020 weer bij 
RKVV Wilhelmina. Rob was een van de drijvende krachten achter de Normen- en 
Waardencommissie (NWC). Onder zijn voorzitterschap is onder meer de VOG ingevoerd, 
zijn vertrouwenspersonen en interne begeleiders aangesteld en cursussen rond 
positief/sportief coachen ingevoerd. Daarnaast hielp Rob waar hij kon bij de toernooien 
die RKVV Wilhelmina organiseerde. Toen zijn zoon Niels in heren 1 voetbalde, verzorgde 
Rob de wedstrijdberichten op Twitter. 
 
Daarnaast ontvingen we overlijdensberichten van oud-speler Willy van den Hurk en oud-
speler Gábor Keresztes. 
 
Penningmeester 
Helaas is het het nieuwe bestuur nog steeds niet gelukt de functie penningmeester in te 
vullen. Diverse Wilhelminianen zijn daarvoor benaderd, maar nog geen geschikte kandidaat 
heeft aangegeven de functie te willen vervullen. Ad van der Geld heeft het 
penningmeesterschap ad-interim ingevuld, maar heeft aangegeven daarmee te willen 
stoppen. Het vinden van een penningmeester heeft daarom nu prioriteit. We vragen 
daarom alle Wilhelminianen om na te denken over deze vrijwilligersfunctie. Ervaring met 
financiën is een pre en alle vormen van het invullen van de functie is bespreekbaar. 
 
  



 

5 
 

Nieuw tenue 
Het 3-jarig contract met kledingleverancier Macron eindigde na het seizoen 2018-2019. 
Omdat het bestuur nog niet zo lang geleden was aangetreden en er genoeg op hen 
afkwam, is gekeken of het contract een jaar verlengd kon worden. Dat was niet mogelijk. 
Besloten is daarom om een tender uit te schrijven. De tender van drie jaar geleden is 
daarvoor gebruikt. Vijf partijen hebben het verzoek gekregen, uiteindelijk hebben drie 
partijen een presentatie gegeven (Hummel, Adidas en Macron). Daarbij waren Sabine 
Haamans en Nicole van de Westelaken (Kledingcommissie), Cara van den Rijken en Eef van 
den Heuvel (Technische commissie), Wouter van de Donk (bestuurslid Commercie) en Ron 
Broers (voorzitter) aanwezig. Het team heeft onafhankelijk van elkaar, zonder kennis van 
prijzen, unaniem gekozen voor Hummel. Het prijsverschil tussen de aanbieders was 
dermate laag dat dit geen invloed heeft gehad op de uiteindelijke keuze. De uiteindelijke 
keuze is gevallen op Hummel. Wilhelmina mag kiezen wie de distributie gaat doen. 
Daarvoor is gekozen voor Princen. Princen wordt hiermee leverancier van alle kleding, 
ballen en sportartikelen. Aan het einde van het seizoen zijn passessies georganiseerd. Ruim 
600 leden kwamen daarop af, zodat in het nieuwe seizoen alle actieve leden in de nieuwe 
tenues het veld op kunnen. 
 
Vooruitblik seizoen 2019-2020 
 
De Groene club 
RKVV Wilhelmina is benaderd door de Groene club. Dit is een initiatief dat kijkt hoe onze 
vereniging kan verduurzamen. Gezien het feit dat we gebruik konden maken van diverse 
subsidieregelingen, is er snel een rapport opgemaakt. Daaruit bleek dat Wilhelmina enorm 
kan besparen als er zonnepanelen op het dak van de kantine worden geplaatst, als we het 
glas in de kantine en op de eerste verdieping laten vervangen door HR glas en als 
ledverlichting op veld 5 wordt toegepast. Dit vergt wel een investering vanuit Wilhelmina, 
maar door de diverse subsidieregelingen, komen we in aanmerking voor een subsidie van 
85%. Inmiddels zijn offertes aangevraagd en de aanvragen voor de subsidies gedaan. Als dit 
doorgaat, realiseert Wilhelmina een ruime besparing en verdienen we de investering in een 
paar jaar terug. 
 
Algemene ruimte op de eerste verdieping 
Henny van Ooijen heeft vorig jaar ingediend dat de ruimte op de eerste verdieping wellicht 
aangepast kon worden. Rob Broers heeft daarvoor een ontwerp laten maken, zonder te 
laten kijken naar kosten en dergelijke. Het plan is om een grote ruimte te maken van de 
bestuurskamer en de multifunctionele ruimte, die verbonden worden door een beweegbare 
muur. Er hangt uiteraard een prijskaartje aan het ontwerp. Het is nu zaak sponsors te 
vinden voor deze aanpassingen. 
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2. Van de Technische Commissie 
 
  
In seizoen 2018-2019 heeft de Technische Commissie het voetbalbeleidsplan verder vorm 
gegeven. Met daarbij de nadruk op het opleiden van trainers.  
 
Jeugd 
Dit seizoen hebben we voor de jeugd een kick-off gedaan. Dat is goed bevallen. Tijdens 
deze kick-off hebben alle jeugdleden kennisgemaakt met diverse facetten van Wilhelmina. 

Vorig seizoen hadden we twee Hoofd opleidingen voor de jeugd, komend seizoen is dat nog 
maar één persoon die zowel voor de onder- als de bovenbouw verantwoordelijk is. Door 
persoonlijke omstandigheden is dit tot nu toe helaas nog niet gelukt. We hopen dat Berti 
binnenkort gaat starten. De Hoofd opleidingen is  voor jeugd een belangrijk punt. We zien 
steeds meer scouts op de club. Dit betekent dat de jeugd zich goed ontwikkeld. 

Meisjes 
Dit seizoen zijn er voor de meisjesteam veel aanmeldingen geweest. Alleen MO13 en MO15 
ontbreken.  

Vrouwen 
De vrouwenafdeling moet het dit seizoen met een team minder doen. Het is een grote 
groep, maar er zijn te weinig spelers voor drie teams. Een 18= 7x7 team is opgericht zodat 
alle speelsters speelminuten kunnen maken. We zijn nog steeds op zoek naar een trainer 
voor VR2. Als iemand interesse heeft dan horen we het graag. Zeker omdat de 
vrouwenafdeling zich veel inzet voor de club is het te betreuren dat er nog steeds geen 
trainer is gevonden. 

Lagere senioren 
Bij de lagere senioren hebben twee nieuwe teams zich aangemeld.  

Herenselectie 
De staf van de heren senioren zijn echte Wilhelminianen. Ook veel oud-spelers van 
Wilhelmina zijn teruggekeerd. 

Samenstelling TC 
Leon Eikemans heeft zich bij TC onderbouw aangesloten. De TC is nog steeds op zoek naar 
nieuwe leden. Met name voor de vrouwen en lagere senioren. 
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Van de Communicatiecommissie 

 
Ook in seizoen 2018-2019 heeft de Communicatiecommissie met name veel energie 
gestoken in het verzorgen van de berichtgeving op social media en de website. Zo is er 
onder andere verslag gedaan van evenementen in het clubhuis zoals Sinterklaas en 
Carnaval, zijn er berichten en met name foto’s gemaakt van het vrijdagavondtoernooi en 
zijn er voor de commissies diverse berichten en verzoeken gemaakt en geplaatst.  
 
Het is fijn te merken dat steeds meer mensen binnen Wilhelmina de 
communicatiecommissie weten te vinden als er intern of extern gecommuniceerd moet 
worden. De communicatiecommissie, bestaande uit Nanette Hagens, Cara van den Rijken, 
Eva Damen en Ingrid Helmink, heeft de taken onderverdeeld. Dit werkt naar behoren, 
waardoor communicatievraagstukken tijdig worden opgepakt. De commissie is echter nog 
steeds op zoek naar een vormgever en naar fotografen die projectmatig foto’s kunnen 
maken. 
 
Whatsapp Service 
Graag brengen we de Whatsapp Service nogmaals onder de aandacht. Aan het begin van 
het vorige seizoen introduceerde de Communicatiecommissie de Whatsapp Service van 
RKVV Wilhelmina. Met de Whatsapp Service zijn leden steeds snel op de hoogte van 
afgelastingen, nieuws en verenigingszaken. Zij ontvangen daarover een appje. Leden 
moeten zich daarvoor wel even aanmelden. Ook vragen kunnen leden stellen via de 
Whatsapp service. Het gaat hierbij niet om een groepsapp. Leden krijgen alleen een appje 
als er iets aan de hand is, anderen kunnen hier niet op reageren.  
 

 
 
 
In de media 
Ook in seizoen 2018-2019 was RKVV Wilhelmina met enige regelmaat te vinden in de 
media. De Communicatiecommissie maakt met media en met Wilhelminianen afspraken 
hierover.  
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3. Van Facilitair 
 
Nieuw kunstgrasveld 
Aan het einde van seizoen 2018-2019 is het gras-hoofdveld vervangen door een 
kunstgrasveld. De werkzaamheden liepen wat vertraging op, waardoor een feestelijke 
opening achterwege is gebleven. Vlak voor het einde van het seizoen kon het kunstgrasveld, 
dat voorzien is van ledverlichting, al in gebruik worden genomen voor trainingen. Op het 
kunstgrasveld liggen niet de bekende massieve zwarte korrels, maar holle groene korrels. 
Na enige opstartproblemen functioneert het veld en de verlichting inmiddels naar behoren. 
 
Vrijdagssluiting complex Wilhelmina 
Doordat het nieuwe kunstgrasveld meer ruimte creëerde om te trainen is besloten het 
complex van Wilhelmina op vrijdag te sluiten. De teams die op vrijdag trainden zijn op andere 
dagen ingedeeld, zodat kosten bespaard worden op verlichting, maar ook op personeel. 
 
Nieuwe netten 
Alle goals op de velden van RKVV Wilhelmina zijn voorzien van nieuwe netten. 
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4. Van Horeca 

Naast de fijn ontmoetingsplek die de kantine van RKVV Wilhelmina vormt, heeft de kantine 
als taak om zo goed mogelijk bij te dragen aan de doelstelling van de vereniging. De 
kantine vertaalt dit in twee hoofdtaken: 
1. Geopend zijn bij trainingen en wedstrijden. 
2. Opbrengsten genereren ten behoeve van de vereniging. 
 
Mooie evenementen 
Als club hebben we mooie evenementen nodig om een goede omzet te draaien en daarmee 
een substantiële bijdrage te leveren aan de inkomsten van de club. Dit seizoen was de 
kantine open voor onder andere Sinterklaasviering en Carnaval. Daarnaast was ook het 
vrijdagvondtoernooi weer goed, gezellig en succesvol. Helaas hebben er vorig seizoen geen 
jeugdtoernooien plaatsgevonden. Dankzij vrijwilligers, kantinebeheerders Jos en Toos en 
de organisatie van het vrijdagavondtoernooi en de vele andere activiteiten die binnen onze 
mooi club georganiseerd zijn kunnen we terugkijken op een goed financieel seizoen ( zie 
de cijfers in het financieel jaarverslag ) 
 
Milieuvriendelijk club 
Ook om een milieuvriendelijke club te worden hebben we het afgelopen seizoen een goede 
slag gemaakt. Wilhelmina is gestart met het afval gescheiden aan te bieden. Zowel glas, 
plastic, papier en restafval worden dankzij een goede samenwerking met de 
afvalstoffendienst van de gemeente gescheiden verwerkt. 
 
Rookvrije vereniging 
Een rookvrije vereniging wordt steeds meer gewaardeerd bij onze leden en onze bezoekers 
en levert nauwelijks problemen op. Een nieuwe uitdaging komend seizoen is het landelijke 
verbod op rookruimtes die binnen in een horecaruimte gevestigd zijn. Het bestuur beraadt 
zich over plannen voor de inpandige rookruimte. 
 
Gezonde omgeving 
Het assortiment in de frietzaak en de kantine heeft tonen van gezonde drankjes en hapjes 
gekregen. 
De ventilatie en de afzuiginstallatie hebben ook onderhoud gehad en dat werkt mee aan 
een gezonde werkomgeving in de frietzaak en kantine. 
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5. Van Commercie 

Met de start van het nieuwe bestuur is ook aan commercie een nieuwe draai gegeven. 
Lange tijd was dit een ondergeschoven kindje binnen Wilhelmina, omdat de juiste 
aanjagers niet gevonden konden worden. Aan Wouter van der Donk de taak om een 
commissie op te starten en sponsors te werven. De Sponsorcommissie richt zich op het 
genereren van sponsorgelden die ten goede komen aan de hele vereniging. Om dit te 
bereiken onderhoudt de Sponsorcommissie de contacten met de bestaande sponsoren en 
gaat het contacten aan met mogelijk nieuwe sponsoren. De Sponsorcommissie van RKVV 
Wilhelmina concentreert zich voornamelijk op bedrijven die zich bevinden binnen de eigen 
regio. Dat kunnen landelijke organisaties zijn op het gebied van consumentenproducten 
maar ook aanbieders van diensten binnen de eigen regio. 

Sponsorbeleid 
Een nieuw sponsorbeleid is opgesteld. Het beleid is er op gericht financiële middelen te 
werven die benut worden ten gunste van alle leden binnen de vereniging. Overigens 
betekent het zeker niet dat indien een potentiële sponsor een bepaald evenement of 
activiteit wenst te sponsoren dat niet zou kunnen. 

Om dit beleid uit te kunnen voeren is het van belang dat elke sponsor- en/of reclame-
uiting vooraf wordt overlegd en vervolgens wordt behandeld door de sponsorcommissie. 
Deze zal volgens de procedure de gemaakte afspraken vastleggen in een contract en na 
tekening de benodigde stappen zetten om de afgesproken sponsoruiting uit te voeren. 
Sponsoring is een financiële bijdrage aan de vereniging voor een reclame-uiting en is geen 
aanschaf van materiaal. Materialen zoals borden, reclamedoeken, tassen en kleding etc. 
blijven ten alle tijden eigendom van de vereniging. 

Uitzondering hierop is het in natura sponsoren van een activiteit die vaak door de 
desbetreffende commissies zelf worden afgesproken. Wel is het hierbij noodzakelijk om de 
sponsorcommissie te informeren om een compleet overzicht te hebben wat iedere sponsor 
bijdraagt en de kans op over bevraging wordt geminimaliseerd. 

Een procedure is hiervoor opgesteld. 

Nieuwe sponsorpakketten 
Met de komst van het nieuwe Hummel-tenue zijn ook nieuwe sponsorpakketten opgesteld. 
Een sponsor kan al vanaf een te overzien bedrag een bijdrage leveren aan een team en aan 
Wilhelmina. Neem voor de mogelijkheden contact op met de Sponsorcommissie. 

Sponsorcommissie 
Inmiddels is een Sponsorcommissie opgestart. Deze commissie bestaat naast Wouter van 
der Donk uit Roberto Madretsma en Erwin Hilgerdenaar. De commissie heeft tot doel 
meerdere sponsoren te werven voor onder meer bording, balsponsor ed. De commissie is 
van plan alle sponsoren te bedanken met de feestdagen. 
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6. Van de Kledingcommissie 
 
Het 3-jarig contract met kledingleverancier Macron eindigde na het seizoen 2018-2019. 
Omdat het niet mogelijk was het contract met een jaar te verlengen, zodat het nieuwe 
bestuur dit belangrijke punt niet meteen op moest pakken, is een tender uitgeschreven. 
De tender van drie jaar geleden is daarvoor gebruikt. De tender is naar vijf partijen gegaan 
en drie partijen hebben hun kleding gepresenteerd: Hummel, Adidas en Macron. Daarbij 
waren Sabine Haamans en Nicole van de Westelaken (Kledingcommissie), Cara van den 
Rijken en Eef van den Heuvel (Technische commissie), Wouter van de Donk (bestuurslid 
Commercie) en Ron Broers (voorzitter) aanwezig. Het team heeft onafhankelijk van elkaar, 
zonder kennis van prijzen, unaniem gekozen voor Hummel. Het prijsverschil tussen de 
aanbieders was dermate laag dat dit geen invloed heeft gehad op de uiteindelijke keuze. 
De uiteindelijke keuze is gevallen op Hummel, met als leverancier Princen. Princen wordt 
hiermee leverancier van alle kleding, ballen en sportartikelen.  
 
Samenstelling Kledingcommissie 
De Kledingcommissie, bestaande uit Sabine Haamans en Nicole van de Westelaken, heeft 
aangegeven aan het einde van seizoen 2018-2019 te willen stoppen. Inmiddels is een 
nieuwe Kledingcommissie gevormd. De Kledingcommissie bestaat uit Henny en Mien van 
Bijnen (voor de heren en jongens) en Sylvia Jonkers (voor de vrouwen en meiden). 
 
Passessies 
Aan het einde van het seizoen 2018-2019 en begin seizoen 2019-2020 zijn passessies 
georganiseerd. Ruim 600 leden kwamen daarop af, zodat in het nieuwe seizoen alle actieve 
leden in de nieuwe tenues het veld op kunnen. Inmiddels zijn alle Macron-tenues 
vervangen door Hummel-tenues. 
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7. Van hr 

Tijdens een buitengewone ALV op 20 mei is het nieuwe vrijwilligersbeleid aangenomen. Dit 
betekent dat alle actieve leden van 16 jaar en ouder (bij start van het seizoen) per seizoen 
5 vrijwilligerspunten moeten behalen. Doet een lid dit niet, dan wordt een naheffing van 
25 euro in rekening gebracht. 

Er komt steeds meer druk op dezelfde schouders door een tekort aan vrijwilligers bij RKVV 
Wilhelmina. Niet alleen Wilhelmina kampt met dit probleem, heel veel verenigingen 
herkennen de problematiek. En daarom wil Wilhelmina het anders gaan doen. Waarom? Zo 
verbetert de binding van leden met de club, pakken we een structureel tekort aan 
vrijwilligers aan en maken we van RKVV Wilhelmina een beter leefomgeving. Een ander 
voordeel van het nieuwe vrijwilligersbeleid is dat de contributie niet verhoogd wordt, in 
tegenstelling tot bij andere clubs in de regio. 

Het plan is opgevat in de voetbal.nl app een module te activeren met een compleet 
overzicht van de vrijwilligerstaken die RKVV Wilhelmina heeft. Het is een gevarieerd 
aanbod. Denk aan een commissielid; die behaalt meteen 5 punten, een vrijwillige trainer 
ook. Of denk aan het fluiten van een wedstrijd, een bardienst draaien of het helpen 
organiseren van activiteiten. Het vrijwilligersbeleid is niet vrijblijvend. Elk lid van 16 jaar 
en ouder moet per seizoen 5 punten halen. Als je aan het einde van het seizoen de 5 
punten niet hebt gehaald, dan krijg je een naheffing van 25 euro. Komend seizoen zien we 
als een pilotjaar. 

Het systeem zoals bedacht heeft na het nodige onderzoek een aantal minpunten, waardoor 
de module in de voetbal.nl nog niet ingezet kan worden. Daarom is ervoor gekozen de 
taken op de website van Wilhelmina te publiceren. Op de achtergrond worden de 
mogelijkheden van de module van de app verder onderzocht om te kijken of we deze toch 
kunnen inzetten ten behoeve van ons vrijwilligersbeleid. De eerste vrijwilligerspunten zijn 
inmiddels uitgedeeld. 

1. Hoe geef ik me op voor een vrijwilligerstaak? 
Simpel. Stuur een mailtje naar het mailadres dat achter de taak staat en geef je 
beschikbaarheid door. 

  
2. Hoe krijg ik meer informatie over een specifieke taak? 

Achter elke taak staat een mailadres. Wil je meer weten over die specifieke taak? 
Stuur dan een mailtje naar dat adres. 
  

3. Hoe worden mijn punten verrekend/ bijgehouden? 
Degene die verantwoordelijk is voor de taak houdt bij wie er meehelpt en hoe veel 
punten een vrijwilliger dient te krijgen. Hij/zij geeft dit door aan de commissie die dit 
verwerkt. Een aantal keer per seizoen krijg iedereen hier een update van. Zo weet je 
hoe veel punten je nog mag verzamelen.  
  

4. Kan ik me opgeven voor taken die niet in dit rijtje staan/ andere taken aandragen? 
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Het kan natuurlijk altijd zijn dat we taken (nog) niet in dit overzicht hebben staan. Wil 
jij een taak opgeven of aanmelden die nog niet in dit overzicht staat? Stuur dan een 
mail naar hr@rkvvwilhelmina.nl. 
  

5. Wat als ik écht geen tijd heb om vrijwilligerstaken te doen? 
Mocht het je écht niet lukken om in een heel seizoen 5 punten bij elkaar te sprokkelen, 
dan kun je je taken afkopen. Wanneer jij op 1 juli nog geen 5 punten hebt behaald, 
wordt een bedrag van €25 in rekening gebracht op je contributie van het seizoen erna. 
Dit bedrag staat vast – of je nu 0 of 4 punten behaald hebt. 
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8. Van Algemene zaken/wedstrijdsecretariaat 
  
Wisselingen van de wacht 
Gedurende het seizoen 2018-2019 heeft Marlon van Veen aangegeven te stoppen als 
wedstrijdcoördinator zondag. In ongeveer dezelfde periode gaf ook Mike Wolvekamp, 
wedstrijdcoördinator zaterdag, aan ermee te stoppen. In beide gevallen was het niet meer 
te combineren met studie en werk. 
Sjef Rijkers heeft vanaf de winterstop de functie van wedstrijdcoördinator zondag ingevuld 
en blijft dit ook in het komende seizoen doen. Jaap Wolvekamp heeft de rest van het 
seizoen de functie van wedstrijdcoördinator zaterdag ingevuld. 
Cara van der Rijken heeft de functie van wedstrijdsecretaris jeugd op zich genomen. Stan 
de Wijs heeft een deel van het seizoen de functie van wedstrijdsecretaris senioren op zich 
genomen. Gedurende het seizoen is hij daarmee gestopt, waarna Cara van der Rijken deze 
taken erbij heeft genomen. 
Johann Vos is aan het einde van vorig seizoen gestart als coördinator oefenwedstrijden 
jeugd. 

Via deze weg willen wij iedereen bedanken die zich ingezet heeft voor de club, of dat nog 
steeds doet. Ook degenen die een nieuwe taak of functie hebben ingevuld willen wij van 
harte bedanken. Wij hopen dat velen jullie voorbeeld zullen volgen. 

Toernooien 
Er zijn in het seizoen 2018-2019 geen jeugdtoernooien georganiseerd zoals we dat altijd 
gewend zijn. Daar zijn meerdere redenen voor, maar de belangrijkste is het gebrek aan 
vrijwilligers. Vooral een commissie die de kar wil trekken blijkt lastig te vinden. Dit is een 
aandachtspunt voor volgend seizoen. Wel zijn er een aantal kleinschaligere toernooien 
georganiseerd, waaronder een Fifa toernooi, een mini toernooi, een vriendinnendag etc. 
Voor de seniorenteams is het snerttoernooi en het vrijdagavondtoernooi georganiseerd, 
deze waren zeer succesvol. 

Vrijwilligers 
Punt van aandacht is en blijft het vinden van vrijwilligers. Zelfs als er een vergoeding 
tegenover staat is het vaak niet eenvoudig om iemand te vinden. Dat kan soms betekenen 
dat we sommige ambities niet waar kunnen maken. 

Stemmen tellen 
Ook dit seizoen heeft Wilhelmina vrijwilligers ‘geleverd’ voor het tellen van stemmen voor 
de verkiezingen van het Europees Parlement, de waterschapsverkiezingen en de 
Provinciale Staten. Deze actie werd in eerste instantie gecoördineerd door Stan de Wijs, 
dit is later overgenomen door Stefan van der Put. 
Iedereen die hier zijn/haar steentje aan heeft bijgedragen willen wij graag via deze weg 
bedanken. 
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9. Van de Scheidsrechterscommissie 
De scheidsrechterscommissie heeft op verschillende manier uitvoering kunnen geven aan 
het beleidsplan.  
 
Opleidingen 
In de vorige seizoenen is ervaring opgedaan met de nieuwe spelvormen. Dit heeft tot de 
volgende inzichten geleid: 
 Tot seizoen 2017-2018 zijn spelers van de JO15-1 nog opgeleid als spelbegeleider.  

Echter is in seizoen 2018-2019 duidelijk geworden dat de rol van spelbegeleider niet 
uitdagend was voor de spelers en prima kon worden opgepakt door ouders/begeleiders. 
Ook omdat de nieuwe spelvormen veel minder leiding behoeven.  

 In seizoen 2018-2019 is duidelijk geworden dat het voor de meeste spelers van de JO15 
lastig was om wedstrijden van de JO11 en JO12 te fluiten. Door het geringe verschil in 
lichaamsgrootte voelden de spelers te weinig overwicht om te wedstijden te kunnen 
leiden. Daarom is besloten de JO15 niet meer in te zetten en hen niet meer standaard 
op te leiden als pupillenscheidsrechter. 

 In de seizoenen 2017-2018 en 2018-2019 zijn de JO17-1 spelers wel opgeleid tot 
pupillenscheidsrechter. Maar door de lage opkomst en gebrek aan sancties daarop, 
hebben de spelers van de JO17 maar weinig pupillenwedstrijden geleid. 

 In 2018-2019 is korte tijd gebruikgemaakt van spelers die hun sociale stage moesten 
vervullen. 

 
Aanstellen scheidsrechters  
Ook in dit seizoen 2018-2019 was het weer een uitdaging om voor alle jeugd- en 
seniorenwedstrijden een scheidsrechter aan te stellen. Dit heeft hoofdzakelijk te maken 
met het gebrek aan scheidsrechters. Frank Hoekstra en Marco van de Brandt, Melanie 
Verheul en Robert Tiebosch hebben zich gelukkig wel aangesloten en ook Pierre Koolen is 
meervoudig actief geworden op de zondagen. Later is daar nog Jorn Wolterinck 
bijgekomen, maar de druk op de vaste kern scheidsrechters blijft ontzettend hoog. Zij 
fluiten regelmatig 3 tot 6 wedstrijden in verschillende klassen. De 
Scheidsrechterscommissie betreurt dit, maar ziet weinig kansen om dit op te lossen, Vanuit 
de vereniging blijkt er weinig nieuwe aanwas van scheidsrechters te zijn, ondanks diverse 
gerichte wervingscampagnes (posters/Facebook/berichten op website enz). 
 
De scheidsrechterscommissie hoopt dat met de ontwikkeling van het vrijwilligersbeleid 
nieuwe kansen ontstaan in het werven van scheidsrechters. De leeftijdsgrens van 16 jaar 
bleek daarbij echter een keerzijde van de medaille te zijn, omdat de JO16 zich daarom 
hebben terug getrokken van de pupillenscheidsrechterscursus die hen werd aangeboden.   
 
Compensatie voor kaarten 
Vorige jaren kon er vaker gebruik worden gemaakt van compensatie voor kaarten in ruil 
voor fluiten van een wedstrijd. Echter zijn de kaarten in de B-categorie vervangen door 
tijdstraffen en is dit komen te vervallen. De rode kaarten en kaarten uit de A-categorie 
zijn minder gebruikt als compensatie en hier zou wat extra aandacht aan mogen worden 
besteed. 
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Vrouwenselectie 
De vrouwenselectie is er, net als afgelopen seizoenen, weer goed in geslaagd om steeds 
een scheidsrechter te leveren voor de twee teams MO13.  
 
Wisseling scheidsrechterscoördinator 
Stan de Wijs is in seizoen 2018-2019 begonnen als scheidsrechtercoördinator (vervanging 
van Louis van Teeffelen), maar heeft deze na aantal maanden neergelegd. Deze rol is met 
verve overgenomen door Peter Willems die het ook in 2019-2020 blijft doen.  
 
Vooruitblik 
Seizoen 2019-2020 is wederom een uitdaging voor scheidsrechters. Frank Hoekstra en  
Marco van de Brandt zijn naast scheidsrechter ook leiders/begeleiders van teams. Hun 
inzet als scheidsrechter is daarmee afhankelijk van het programma van hun teams.  
Dave Janssen en Luc Custers hebben zich gemeld voor de jeugdwedstrijden en zijn 
begonnen met het fluiten van hun eerste wedstrijden. Zij zullen hierin zoveel als mogelijk 
worden begeleid. Ook Bob van Veen, Patrick Craane en Jaap Wolvekamp zijn weer 
inzetbaar. Daarnaast kunnen we nog wekelijks een beroep doen op Simon Aguado. 
Een grotere pool van scheidsrechters is echter absoluut nodig om toekomstproof te blijven. 
Daarom zullen we blijven inzetten op werving en hopelijk geeft het vrijwilligersbeleid 
hiervoor openingen. Opleidingen zijn aangeboden, maar daar is momenteel nog niet op 
gereageerd maar blijft beschikbaar voor wie wil.  
 
Garanties dat alle wedstrijden worden ingedeeld kunnen daarom niet worden gegeven. Wel 
zal op tijd met teams worden gecommuniceerd als er geen scheidsrechter beschikbaar is.  
En eventueel zal worden gekeken of er oplossingen zijn, bijvoorbeeld door het verschuiven 
van de aanvangstijden, wat ook flexibiliteit vereist van de teams om op die manier wel een 
scheidsrechter kan worden aangesteld. 
 
Scheidsrechterscommissie 
In 2018 bestond de commissie uit: 
 Jan Baas, voorzitter  
 Jaap Wolvekamp (seizoen 2018-2019) 
 Peter Willems, lid  
 Herman Wijnen, lid  
 Stan de Wijs, scheidsrechterscoördinator zaterdag en zondag tot aan vertrek. 
 
Wisselingen  
Komend seizoen 2019-2020 heeft Melanie Verheul zich aangesloten bij de 
Scheidsrechterscommissie en Jan Baas heeft de voorzittersrol overgedragen aan Jaap 
Wolvekamp die zich ook weer bij de commissie heeft aangesloten. Jan blijft wel lid van de 
commissie. 
 
Oproep Respect voor (bege)leiding 
Het aantal excessen is gelukkig minder geworden, maar de acceptatie en respect voor 
beslissingen van de (assistent)scheidsrechters kan toch nog beter. Spelers en toeschouwers 
uiten zich nog vaak verbaal op een niet respectvolle wijze. Dat creëert een slechte sfeer 
en kan leiden tot negatieve gevolgen. Daarom: heb respect voor elkaar en houd het 
daardoor ‘leuk en sportief’.  
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10. Van de Ledenadministratie 

 
De ledenadministratie registreerde op 1 januari 2019 dat Wilhelmina 957 leden in totaal 
heeft (inclusief in sportlink geregistreerde vrijwilligers), waarvan 513 jeugdleden en 444 
seniorenleden. De samenwerking met het jeugdsportfonds is wederom prima verlopen. In 
mei is er een bijeenkomst van het jeugdsportfonds bijgewoond. Doel van de bijeenkomst 
was om de verenigingen te informeren over actuele ontwikkelingen, de routing van de 
aanvragen en om casussen te bespreken. Als club willen we bijdragen aan de bekendheid 
van het Jeugdsportfonds. 
  
Contributie 
De Ledenadministratie heeft ook vorig jaar hard gewerkt om alle contributies binnen te 
krijgen. Op een handjevol openstaande contributies na is dat goed gelukt. We blijven als 
vereniging korting geven als er twee of meer jeugdleden uit één gezin bij ons voetballen. 
Ook bieden we de mogelijkheid tot betalen in termijn aan, waar veel gebruik van wordt 
gemaakt. Met het Jeugdsportfond/stichting Leergeld werken we goed samen voor leden die 
het financieel zwaar hebben. In seizoen 2018-2019 konden 33 kinderen bij ons voetballen 
middels een bijdrage van Jeugdsportfonds. 
 


